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ZAPISNIK 

SA 24. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

24. sjednica VMO Orehovica održana je 15. rujna 2021. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice VMO Orehovica od 30.07.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Rasvjeta na igralištu – razmatranje dopisa mještanke 
2 Prometnica ispred Područne škole Orehovica – dopis ravnateljice Osnovne škole 

„Centar“ 
3 Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je pozvala na raspravu vezano za problematiku 
iz dopisa mještanke pristiglom elektronskom poštom vezano za rasvjetu na igralištu Kalina. 
Nazočni su raspravili problematiku vezanu za navedeno igralište koja se ponavlja dulji vremenski 
period. Učestalo se devastirao ormarić od struje te reflektori nisu imali svoju funkciju a javljao se i 
problem kršenja javnog reda i mira uslijed čega je intervenirala i policija.  
 
Zaključak: Vijeće je nakon dulje rasprave i razmatranja iznijelo mišljenje da će se obratiti 
nadležnim strukturama kako bi se ispitala mogućnost postave solarnih reflektora kao što je 
i predloženo u zahtjevu mještanke.  
  
 
 
AD2 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, upoznala je prisutne sa dopisom pristiglim od strane 
ravnateljice Osnovne škole Centar a vezano za problem opasne prometnice kod Područne škole 
Orehovica. 
Kako je navedeno u dopisu, kretanje pješaka ispred Područne škole Orehovica vrlo je opasno 
budući da ne postoji nogostup te se školska djeca moraju kretati kolnikom što predstavlja veliku 
opasnost.  
Predsjednica Vijeća, je istaknula da su na predmetnoj dionici već ugrađeni LED markeri koji su van 
funkcije što ne pridonosi sigurnosti pješaka koji tom dionicom prolaze. Obzirom da su utrošena 
sredstva na ugradnju markera, smatra da bi ona svakako trebala biti u funkciji. Napomenula je 
kako su nadležni u Rijeka prometu s navedenim već upoznati.  
 
Zaključak: nakon duljeg razmatranja, Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da će se s 
problematikom ponovo obratiti nadležnima u Rijeka promet  kako bi se što hitnije popravili 
LED markeri te da se razmotri mogućnost postave "ležećih policajaca" ili neko drugo 
rješenje kojim bi se pojačala sigurnost pješaka i time zaštitila školska djeca. 
 
 
 
AD3 
 
Pod točkom Razno, predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, informirala je prisutne o 
kontinuiranoj problematici kojom se mještani obraćaju u MO vezano za pojavu divljih svinja koje 
šetaju po naselju, blizu kuća. 
Izvijestila je kako se svi dopisi s navedenom problematikom kontinuirano šalju na adresu Direkcije 
za komunalno redarstvo koja isto prosljeđuje Veterinarskoj stanici.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o problematici parkiranja na 
pojedinim dijelovima Orehovice.  
Istaknula je kako je već poslan upit za uređenje parkirališta što je odbijeno od strane Rijeka 
prometa jer se ne radi o javno-prometnoj površini. Također je istaknula kako je jedan dio terena od 
Hrvatskih šuma te sukladno tome, Vijeće ne može urediti kao parkirališni prostor.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 



  

 
 
Članica Vijeća MO, Dajna Jogan, izrazila je nezadovoljstvo novim programom odvoza glomaznog 
otpada s čime je uklonjena dosadašnja postava kontejnera za glomazni otpad od 5 m3. Glomazne 
kontejnere od početka godine zamijenila je usluga prikupljanja otpada u količini do 2 m3 bez 
naknade jednom godišnje na obračunskom mjestu korisnika sa prethodnim dogovorom sa KD 
Čistoća.  
Smatra kako se na ovaj način ostavlja veća količina otpada na različitim lokacijama a najviše oko 
kontejnera za smeće te je mišljenja da bi se ponovo trebala vratiti stara usluga postave glomaznih 
kontejnera od 5 m3. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
  

 Sjednica je završila u 19:00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 

Predsjednica VMO Orehovica: 
Ružica Balaban 

   


